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INTERPELACJA NR 257/1 
 
 W wyniku działalności związanej z wykonywaniem funkcji mandatu radnego, przedkła-
dam wniosek w następującej sprawie: 
 
 
Wyznaczenia Strefy Zamieszkania na ul. Stasinek (odc. ul. Ciechanowska – ul. Ruciań-
ska), ul. Ruciańskiej (odc. ul. Stasinek – ul. Łanowa) i ul. Łanowej (odc. ul. Ruciańska – 
ul. Ciechanowska) i jednoczesnego utwardzenia ww. ulic w taki sposób, aby umożliwi ć 
przejazd pojazdów o nacisku osi na nawierzchnię jezdni co najmniej 50 kN. 
 

Po przedstawieniu informacji z WIR z dnia 05 października 2012 r. (znak: UD-II-

WIR.0003.127.2012.MKR), będącej odpowiedzią na interpelację nr 566 (wg BIP), mieszkańcom, nie 

będę cytował reakcji mieszkańców. 

Mieszkańcy stwierdzili, że każdy gość przyjeżdżający do nich samochodem parkuje na terenie posesji 

konkretnego mieszkańca, a nie na ulicy. Parkowanie na ulicach zablokowałoby możliwość przejazdu 

innych pojazdów, w zdecydowanej większości sąsiadom. 

Odnosząc się do faktu, że w WPF m.st. Warszawy na lata 2012 – 2016 nie figuruje utwardze-

nie ww. ulic, potwierdzam ten fakt. Jednocześnie wynika on z tego, że utwardzenie ww. ulic do tej 

pory przewidywano w oparciu założenie, które przewiduje wykonanie tych ulic z nawierzchnią utwar-

dzoną o szerokości przynajmniej 5,5 m z normatywnym (2 m) chodnikiem, co wymaga uregulowania 

stanu własności gruntów. Wyznaczenie strefy zamieszkania i kwalifikacja opisanych uliczek jako 

drogi pożarowe, pozwoli na utwardzenie tych uliczek bez konieczności pozyskiwania gruntu. Tym 

samym realizacja utwardzenia w oparciu o inne przepisy, pozwoli mieszkańcom tych ulic poczuć się 

pełnoprawnymi mieszkańcami Warszawy. Proszę o utwardzenie tych uliczek. 
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